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Werkwoorden: voltooid deelwoord van sterke en zwakke werkwoorden

Het voltooid deelwoord (volt dlw) 
van een zwak werkwoord eindigt op 
t of d → gebruik ’t kofschip.
De laatste letter van de stam zit in 
’t kofschip → ge + ik-vorm + t.
De laatste letter van de stam zit niet in 
’t kofschip → ge + ik-vorm + d.
Het voltooid deelwoord van een 
sterk werkwoord eindigt op en, de 
klinker verandert. 

Zwak werkwoord
–  botsen: laatste letter stam zit in 

’t kofschip, dus ge + ik-vorm + t: 
gebotst

–  verven: laatste letter stam zit niet 
in ’t kofschip, dus ge + ik-vorm + d: 
geverfd

Sterk werkwoord
liggen – lag – gelegen
nemen – nam – genomen

Meer uitleg vind je bij woordpakket 17 op bladzijde 54.

Werkwoorden: voltooid deelwoord als bijvoeglijk naamwoord

Voltooid deelwoorden 
worden soms gebruikt als 
bijvoeglijk naamwoord 
(bijv nw).
Voltooid deelwoorden die 
eindigen op en veranderen 
niet: het vlees is gebraden – 
het gebraden vlees.
Voltooid deelwoorden die 
eindigen op d en t krijgen een 
extra -e. Denk ook aan de regel 
van de letterzetter en de 
letterrover.

Voltooid deelwoorden die eindigen op en
het vlees is gebraden – het gebraden vlees

Voltooid deelwoorden die eindigen 
op d en t
het boek is geleend – het geleende boek
de muur is gewit → de gewitte muur 
(letterzetter)
de foto is vergroot → de vergrote foto 
(letterrover)

Meer uitleg vind je bij woordpakket 21 op bladzijde 66.
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